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Geachte meneer Korevaar,

Op 27 februari heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening 
schriftelijke vragen gesteld inzake vertraging rondom het herstellen van de 
warmtepomp van het clubhuis van Mixed Hockey Club Barneveld (MHCB)

De beantwoording op deze vragen is al volgt. 

Raadsvragen:

1. Is de wethouder het met ons eens dat de periode van ruim 2 maanden dat de 
vereniging  nu in de kou zit, veel te lang is?  
Uiteraard betreuren wij als gemeente de gang van zaken. De aard van het probleem 
zat uiteindelijk dieper dan gedacht, waardoor het langer duurt dan gewenst. Wij 
erkennen dat het voor de vereniging en de BSO erg vervelend is. Sinds het ontstaan 
van de problemen hebben we steeds in nauw contact gestaan met de vereniging. 
 
2. Welke afspraken heeft de gemeente daarover gemaakt met zijn leveranciers?
We hebben vanaf het begin veel contact met de vereniging en de leveranciers en 
hebben steeds intensief overleg gevoerd en navraag gedaan over waar de problemen 
vandaan komen. De aannemer heeft aangegeven dat de storing in de installatie het 
gevolg is van een technische fout is. In overleg is besloten om het systeem volledig te 
demonteren en te retourneren naar de fabriek. Hierdoor zal de club een nieuw systeem 
krijgen met garantie wat volledig werkt en het probleem naar verwachting voorgoed, 
ook voor de komende winters, zal oplossen. 

3. Op welke manieren kan er meegewerkt worden aan een lange termijn 
oplossing voor het  terugkomende probleem van deze warmtepomp? 
Zoals hierboven beschreven is er voor gekozen om het systeem geheel  te demonteren 
en te retourneren naar de fabriek. Naar verwachting zal de unit in week 17 terug zijn 
vanuit deze fabriek. Vervolgens zullen de diverse installateurs een check doen en 
daarna het systeem weer installeren bij de vereniging.
 
4. Ziet het college op korte termijn mogelijkheden om de ruimte toch te 
verwarmen?  
In overleg met de vereniging hebben we een aantal maatregelen genomen om de 
ruimte toch te kunnen verwarmen. We hebben begin maart een bypass geplaatst en 
ook nog 3 mobiele straalkachels. Hier kan gebruik van worden gemaakt tot het moment 
dat het systeem weer werkt. 
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Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W. Wieringa J. van de Tak
secretaris burgemeester


